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Lõppev aasta Jõgeva linnas

LINNA
KIIREMAD
UUDISED

 www.jogevalv.ee

Milline oli lõppev aasta Jõgeva
linnas? Jõgeva linna elu tähtsa-
maid sündmusi aitavad meenu-
tada  Jõgeva Spordikeskuse Vir-
tus juhataja Toomas Klaarman,
Jõgeva linnavalitsuse kultuuri-
töö peaspetsialist Hele Tal-
linn, Jõgeva Linnavara juhataja
Heino Puide, Jõgeva linnavalit-
suse sotsiaaltöö peaspetsialist
Vilve Vend ja jurist Anneli Jõ-
giste.

Kultuurielu
Üldlaulu- ja tantsupeol  esines

edukalt  pea 300  Jõgeva linna laul-
jat-tantsijat.  Laul ja tants on Jõ-
geva linnas säilinud ja arenenud.
Hea on tõdeda, et ükski kultuuri-
valdkonnas tegutsev mittetulun-
dusühing ei ole oma tööd lõpeta-
nud, vaid mitmed neist on arene-
nud ning  esindanud Jõgeva linna
nii meie riigis kui mujal maail-
mas. Eelkõige rõõmustab folkloo-
riseltsi  Jõgevahe Pere hüppeline
areng ning tegevus nii ESTO kor-
raldamisel Riias kui Baltica folk-
loorifestivalil, Jõgeva segarahva-
tantsurühma Kaaratsim Euroopa-
turnee, akvarelligalerii Kala ava-
mine Jõgeval.

Edukad on olnud sellel aastal
kõik Jõgeva linna suurprojektid –
alates Alo Mattiiseni muusikapäe-
vadest, Betti Alveri luulepäeva-
dest kuni Jõgeva linna 66. sünni-
päeva tähistamiseni ja Heliseva
suveööni.

Tänu heale koostööle Eesti
Kontserdiga, Jõgeva linna eel-
arvele ja Eesti kultuurkapitali toe-
tusele on märgatavalt rikastunud
professionaalse muusika kuulami-
se võimalused linnas. Kontsertide
arv on kasvanud viie aasta tagu-
sest neljast  kontserdist aastas 15
konterdile, kõige parem tulemus
on aga see, et kõigile on jätkunud
ka ohtralt publikut.

Elavnenud on märgatavalt Jõ-
geva linna “näituste - elu”. Alates
ajaloolistest näitustest, fotodest
kunstinäitusteni välja. Mitmeid
erinevaid näitusepindu kasutatak-
se aktiivselt nii kohalike loojate
kui kaugemate külaliste poolt.

 Kultuuriasutustest tuleb kind-
lasti esile tõsta Jõgeva Linnaraa-

matukogu kui mööduva aastal
oluliselt korrastunud õigusakti-
dega asutust.  Oluline on, et Jõ-
geva Linnavolikogu võttis vastu
otsuse avada Betti Alveri muu-
seum  2006. aasta 23. novembril.

Oluline on volikogus vastu
võetud Jõgeva linna tunnustamise
korra põhimõtted.

Spordielu
Mööduva aasta üheks märk-

sõnaks võib pidada linnas korral-
datud mitmekesiseid võistlusi.
Huvilistel on olnud võimalus kaasa
elada Eesti Meistrivõistlustele
ning rahvusvahelistele turniiridele
korvpallis, võrkpallis, saalihokis,
jalgpallis, maadluses ja judos. Li-
saks on toimunud klubide tradit-
sioonilised turniirid ja võistlussar-
jad, mida järjepidavalt korralda-
tatakse.

Jõgeval on sporditöö korralda-
misega seotud 16 spordiklubi, kus
nii noortel kui täiskasvanutel on
võimalus aktiivselt sportida. Sel-
lest aastast saavad noored män-
gida  malet ja tennist, mis veelgi
avardab valikuvõimalusi meeldi-
va kehalise harrastuse leidmisel.

Tänavu  valmis Kultuuriminis-
teeriumi kaasabil kaasaegne vä-
likorvpalliväljak kahe gümnaasiu-
mi vahelises pargis,  EAS-i ja ha-
sartmängumaksu regionaalpro-
grammide investeeringute toel
sai vahetatud Jõgeva Spordikes-
kuse Virtus aknad ja uksed. Noo-
red said ka uue rulaväljaku.

Valminud on linnastaadioni pro-
jekt.

Valmis sotsiaalmaja
esimene korrus

Tänavu jätkus Jõgeva linna sot-
siaalmaja renoveerimine,  mille
tulemusel saavad seal nüüdsest
öömaja ka kodutud. Projekti aitas
rahastada Hollandi  Kesk-  ja Ida
Euroopa Fondide Ühendus. Käi-
vitatud on toetatud elamise tee-
nus  sotsiaalmaja  baasil Jõgeva
linnas. Mõlemas  Jõgeva linna
koolis töötavad  sotsiaalpeda-
googid. Jõgevamaa Nõustamis-
keskus teeb tänuväärset tööd
täiendavalt oma põhitööle, mis on
karjääri- ja psühholoogiline  nõus-
tamine ning  pakub  täiendavalt

lastele arvuti kasutamise võima-
lust.

Linn on muutunud
ilusamaks

Oluliseks sündmuseks tänavu
oli  Aia ja Piiri tänava ristmiku
valmimine. Piiri pargis valmis uus
jalgtee koos valgustusega, samuti
uus jalgtee Turu tänaval. Paljud
tänavad said pinnatud ning mit-
med tolmuvaba katte. Kesklinnas
sai keskpargi teine parklapool
samuti valmis, loodetavasti saab
järgmisel aastal korda ka pargi
sisemine osa.  Suurel tänaval Piiri
tänava  ristist kuni Kruusa täna-
vani sai valmis veevarustus.
Alustatud on jäätmejaama projek-
teerimisega ja kaante vahel on
jäätmekava.

Aasta juristi pilgu läbi
2004. aastal töötati välja Jõgeva

linna mahukamatest õigusakti-
dest Jõgeva linna põhimääruse
uus redaktsioon. Jõgeva Linnavo-
likogu kinnitas selle 17. juuni 2004.
aasta määrusega nr. 11. Põhi-
määruse uus redaktsioon täien-
das ja täpsustas varem kehtinud
sätteid, lisaks sellele viidi põhi-
määrus ulatuslikult vastavusse ko-
halikku omavalitsust reguleeri-
vate muutunud õigusaktidega ning
esitati selles uus linna tunnustus-
avalduste kord.

On alustatud Jõgeva linna kooli-
de põhimääruste vastavusse vii-
mist haridusvaldkonda reguleeri-
vate õigusaktide sätetega. Valmi-
nud on põhimääruste uute redakt-
sioonide tekstid, mida on veel vaja
täiustada. Koolide põhimääruste
uued redaktsioonid on kavas esi-
tada linnavolikogule kinnitami-
seks järgmise aasta alguses.

Osa on võetud Haridusseaduse
muudatusettepanekute läbi-
töötamisest ja arvamuse avalda-
misest muudatusettepanekute
osas Eesti Linnade Liidu kaudu.
On alustatud Jõgeva linna rek-
laamimaksu määruse uuendami-
sega seonduvate põhimõtete väl-
jatöötamist.

Edukalt on lõppev aasta kulge-
nud  seetõttu, et Jõgeva linn ei
ole 2004. aastal osalenud üheski
kohtuasjas kostjana.

Novembris toimusid tradit-
sioonilised Betti Alverile pü-
hendatud luulepäevad “Tähe-
tund”, kus esines ka Jõgeva
Gümnaasiumi kooliteater
“Liblikapüüdja”.

Aasta  jooksul sündinud uued
linnakodanikud said tänu-
kirja ja ja mälestustahvli.

Lasteaias Rohutirts on kõik
kohad täidetud. Mudilased
tundsid rõõmu esinemisest
“Tähetunni” avamisel.

Septembris avati Jõgeval
Kingu tänavas akvarelliga-
lerii “Kala”.

Tänu Kultuuriministeeriumi
toetusele valmis tänavu
kahe Jõgeva Gümnaasiumi
vahelises pargis kaasaegne
korvpalliväljak.

Renoveeriti Jõgeva sotsiaalmaja esimene korrus, mille tu-
lemusel laienevad sotsiaalteenuste osutamise võimalused
Jõgeva linnas.

Spordiklubi “Tähe” esindusmeeskond on tulnud seitsmel
korral Eesti meistriks. Fotojäädvustus klubi 10 aasta
juubelist, kus peeti sõpruskohtumine 1996. aastal meistriks
tulnute ja klubi praeguste kasvandike vahel.

Jõgeva linna sünnipäeval olid kõik linnaelanikud oodatud
ühisele sünnipäevakohvile ja tordile.

Oluliselt paranes lõppeval aastal linnapilt — korda sai Aia ja
Piiri tänava ristmik.

FOTOD: ANATOLI MAKAREVITŠ

ARDI KIVIMETS

Tänavu andis 1400 inimest
toetusallkirja raudteetun-
neli toetuseks. Eesti Raud-
tee on tänavu investeerinud
1,35 miljonit krooni jaama-
teede remondiks ja 1 miljon
krooni uue reisijateplatvor-
mi rajamiseks, samuti toetab
Eesti Raudtee tunneli ehita-
mist.
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Linnavolikogu novembrikuu istungi materjalid

Pilguheit
lahkuvale aastale

Linnavalitsuse novembri- ja detsembrikuu
istungite materjalid

JÕGEVA LINNAVOLIKOGU
24. istung toimus 25. novemb-
ril 2004.

Volikogu 21 liikmest osales
istungil 14 liiget.

1. Otsustati välja arvata sot-
siaalkorterite hulgast eluruu-
mid asukohaga Suur 61-3, Suur
61-6 ja Suur 61-7. Vajadus nime-
tatud aadressil asunud sotsiaal-
korterite järele on langenud ära
seoses Jõgeva Sotsiaalmaja käi-
kuandmisega.

2. Otsustati võõrandadaotsus-
tuskorras linnavara, korteri-
omandid asukohaga Suur 61-6

ja Suur 61-7. Nimetatus korterid
otsustati müüa seni sotsiaalkor-
teritena kasutanud inimestele.

3. Otsustati võõrandada
enampakkumise korras linna-
vara, korteriomandid asukoha-
ga Suur 61-3 ja Puiestee 23-26.

4. Otsustati Jõgeva Gümnaa-
siumile kuuluv digitaalkaamera
Canon PowerShot S1 IS anda
tähtajaliselt tasuta kasutusse
gümnaasiumi õpilasele Pearu
Orusalule, kes hakkab nimetatud
fotokaamerat kasutama linna
sündmuste jäädvustamiseks ja
linna veebilehel esitamiseks.

5.  Asutati linna teeregister ja

kinnitati teeregistri põhimää-
rus.

6. Kinnitati linna kohalike
maanteede nimekiri.

7. Kinnitati linna ühisveevär-
gi ja -kanalisatsiooniga liitumi-
se ja selle kasutamise eeskiri.
Eeskiri jõustub alates 1. veebrua-
rist 2005.

8.  Otsustati muuta osaühingu
Jõgeva Sotsiaalkeskuse “Elu-
kaar” põhikirja ja suurendada
osakapitali linnapoolse mittera-
halise sissemaksena kinnistu aad-
ressil Roosi 6a väärtusega 3 080
mlj kr, üleandmisega osaühingule.

9. Otsustati Jõgeva linna osa-

lemine liikmena mittetulun-
dusühingus Eesti Väike- ja
Keskmiste Ettevõtjate Assot-
siatsioon.

10. Päevakorrapunkti “Mitme-
sugust, informatsioonid” juures
kuulati ära linnapea informatsioon
haldusreformiga seonduvalt Jõge-
va linna ja valla võimalikust ühine-
misest ning Jõgeva linna täis-
mõõtmetes staadioni võimaliku
rajamise hetkeseisust.

JAAN JÄRV,
Jõgeva Linnavolikogu

kantseleijuhataja

29. novembri istungil:
1. otsustati Jõgeva linnas Raud-

tee väljak 2 asuva krundi detail-
planeeringu vastuvõtmine ja ava-
liku väljapaneku korraldamine;

2. otsustati reservfondist raha
eraldamine Omavalitsuste IT Kes-
kus mittetulundusühingule;

3. anti nõusolek avaliku ürituse
korraldamiseks aktsiaseltsile Ka-
lev;

4. otsustati linnapea välislähe-
tusse saatmine;

5. otsustati linnavara, asukoha-
ga Suur 24, osaline üürileandmi-
ne;

6. vaadati läbi Jõgeva Linnavo-
likogu määruse eelnõu “Jõgeva
linna lapse sünnitoetuse maksmi-
se korra muutmine”;

7. otsustati peretoetuse maks-
mine;

8. anti sotsiaalkorteri kasuta-
misõigus ühele isikule;

9. otsustati toetuse maksmine
Jõgeva linna elanikele, kes elavad
Jõgeva linnas alates 01.05.1938. a;

10. otsustati tellida Betti Alveri
majamuuseumi sisekujunduse
lähteülesanne ja vajalikud tööjoo-
nised.

13. detsembri istungil:
1. otsustati Jõgeva linna jäät-

mekava avalikule väljapanekule
suunamine;

2. otsustati toetada osaühingu
Utileek jäätmeloa taotlust;

3.nimetati mittetulundusühin-
gus Eesti Väike- ja Keskmiste Et-
tevõtjate Assotsiatsioon liikme-
õigusi teostavaks isikuks linnapea
Viktor Svjatõšev;

4.otsustati reservfondist raha
eraldamine Jõgeva Spordiklubile
Tähe 10. aastapäeva ürituste läbi-
viimiseks;

5.otsustati riigihanke korralda-

mine keeleõppe läbiviimiseks ja
Jõgeva Linna Lehe väljaand-
miseks 2005. aastal;

6.vaadati läbi Jõgeva Linnavoli-
kogu otsuste eelnõud “Sõprus-
suhte loomine Soome Vabariigi
Kaarina linnaga”, “Jõgeva linna
2004. aasta lisaeelarve ja eelarve
muutmise kinnitamine” ja  “Jõ-
geva linnas Energia tn 3a hoone
ja seda ümbritseva maa-ala de-
tailplaneeringu koostamise alga-
tamine“;

7. anti kirjalik nõusolek ehitise
tehnosüsteemide muutmiseks
Vello Neimannile, Tiiu Lillele ja
Ivar Kalmele;

8. väljastati ehitusluba osaühin-
gule Gamer Kaubandus;

9. väljastati kasutusluba elamu-
le Allika 1, 27-korteriga elamule
Puiestee 19, Jõgeva Gümnaasiumi
korvpalliväljakule Rohu 10, Jõge-
va Ühisgümnaasiumi Piiri 1 re-

Taas on käes jõuluaeg ja kohe järg-
nemas aastavahetus. Jõuluaeg on
alati täis ootusi-lootusi, kuid ühe
aasta lõpp ja teise algus on see
aeg, kus tuleb kokkuvõtlikult heita
pilk iseendasse ja tehtule. Pilk ise-
endasse on kõigi jaoks erinev –
nähakse seda, mida näha osatak-
se ja tahetakse. Järeldusigi tehak-
se vastavalt oma tunnetusele ja
teadmistele.

Jõgeva linna kui ühe tervikor-
ganismi sisse pilku heita on veelgi
keerulisem.  Linnakodanike arva-
musi kajastatakse  tänases lehes,
kuid ka edaspidi igapäevaselt  jää-
vad alati oodatuks reaalsed ette-
panekud, vigade märkamised ja
nõuanded nende parandamiseks.

Tänavune aasta  Jõgeva Linna-
volikogu pilgu läbi on olnud töine.
Kõige olulisemaks pean Jõgeva
linna põhimääruse uue redaktsioo-
ni vastuvõtmist kui linna töö alus-
dokumendi korrastamist.  Seoses
sellega sai vastu võetud ka linna
tunnustuse avaldamise kord.

Nii mõndagi head saab linna
arenevast majandustegevusest
rääkida. On valminud järgmine
osa Aia tänavast koos olulise lin-
na sõlmpunkti, Piiri tänava ristmi-
kuga. Piiri pargis pikka aega prob-
leemiks olnud jalgtee on korras-
tatud ja valgustatud. Loetelu saab
jätkata jäätmeprobleemide lahen-
damise alustamisega, sotsiaalma-
jas jätkuvalt toimuva  renoveeri-
mistööga, koolide – lasteaedade
pideva parendamisega...

Haridus-, kultuuri- ja spordielu
muutused on kõigile alati rohkem
nähtavad. Kultuuriministeeriumi
kaasabil on valminud välikorvpal-
liväljak. On valminud ka Jõgeva
linna staadioni projekt, mis on lin-
na jaoks järgnevate aastate  suu-
rim poliitiline otsustus – kas ja kui-
das?

Headest tulemustest on alati
hea rääkida, aga volikogu töö ne-
gatiivse poole pealt pean mainima
seda, et inimesed, kes on andnud
lubaduse osaleda volikogu alatiste
komisjonide töös, ei ole suhtunud
oma võetud kohustustesse vastu-
tustundlikult. Tulematajätmisega
komisjoni koosolekule on teki-
tatud mitmel korral olukord, kus
komisjonid pole saanud esitada
õigeaegselt läbitöötatud mater-
jale volikogu täiskogule. Seega on
vahel pidurdunud vajalike otsuste
tegemine. Tuleva aasta alguse
kõige suurem töö linnavolikogule
on linna eelarve vastuvõtmine,
mis nõuab nii linnavalitsuse, voli-
kogu komisjonide kui ka täiskogu
liikmete poolt tõsist suhtumist
oma võetud kohustustesse.

Kõik kiirustatult või korralikult
läbi mõtlemata tehtud otsused
kahjustavad Jõgeva linna arengut.
Sellepärast soovin kõigile linna
heaks töötavatele ametnikele ning
linna hallatavate asutuste tööta-
jatele igati läbimõeldud ettepane-
kuid ning linnavolinikele Jõgeva
linna positiivset arengut silmas pi-
davat kindlat meelt tarkade otsus-
te tegemiseks.

Kõigile Jõgeva linna kalliks pi-
davatele inimestele soovin uueks
aastaks eelkõige julget pealehak-
kamist oma töödes ning toimetus-
tes! Kohe on aga ukse ees jõulud.
Selleks aasta kaunimaks ajaks
soovin teile kõigile veidi rohkem
aega nii enesesse pilgu heitmi-
seks kui oma kallite inimeste
meelespidamiseks!

RAUL KULL,
Jõgeva Linnavolikogu

esimees

Head kaaslinlased

konstrueeritud köögile, Ristiku
tänava vee- ja kanalisatsioonito-
rustikele ning Aia ja Piiri tänava
vee- ja kanalisatsioonitorustikele;

10. väljastati teekasutusluba
rekonstrueeritud Ristiku tänavale
lõigus Aia tn–Suur tn;

11. anti nõusolek linnavara
(Suur 24) allüürile andmiseks;

12. lõpetati ühe isiku hooldus;
13. määrati hooldaja kahele isi-

kule;
14. kuulati informatsiooni Jõ-

geva Kultuurikeskuse huvikooli
aluste ja kohamaksumuse kohta;

15. anti nõusolek Jõgeva Linna-
raamatukogu sulgemiseks 15. ja
24. detsembril 2004.

HELENA STEPANOV,
Jõgeva Linnavalitsuse

spetsialist

Hetk hiljutistelt Betti Alveri luulepäevadelt “Tähetund”. Viim-
si Keskkooli kooliteatri näitleja Laura-Madleen Vaarik Too-
mas Lõhmuste lavastuses “Hingring”.

Tänavusel “Tähetunnil” parimaks meesnäitlejaks tunnistatud
Jõgeva Gümnaasiumi õpilane Joonas Paas (keskel) koos Betti
Alveri Fondi nõukogu esimehe Toomas Vahuriga.

Tänavuste Alo Mattiiseni muusikapäevade žürii ehk Suur Kõrv.

Jõgeva Gümnaasiumi noormeeste ansambel üles astumas
Alo Mattiiseni muusikapäevadel.                       FOTO: ANATOLI MAKAREVITŠ

Käesoleval aastal möödus 405 aas-
tat Jõgeva esmamainimisest, 85
aastat aleviku nimetuse omista-
misest ja 66 aastat linnaks saami-
sest. Viimatinimetatud sündmusi
peaks mäletama meie linna vanim
kodanik, sel aastal 100 aastaseks
saanud Amalie Elfriede Schasmin.

Kohaliku omavalitsuse esmane
ülesanne on hoolitseda oma hal-
dusterritooriumil elava inimese
eest. Kuigi meie tulubaas  ei või-
malda kõike, püüame siiski eel-
arvet niimoodi suunata, et  kodu-
linnas oleks hea elada. Viimastel
aastatel oleme pidevalt   tõstnud
lapse sünnitoetust   ning uuel aas-
tal saab toetussumma olema juba
3000  krooni.   Lapse I klassi mine-
kul anname 500 krooni nn. ranit-
satoetust.

 Suuremat tähelepanu osutame
meie lasteaedadele, sest seal käi-
vad ju  meie kõige pisemad. Huvi
lasteaia vastu on tõusnud ja tekki-
mas on  juba järjekorrad.  Lapsi
on   sel aastal   sündinud 47, see on
kolme võrra rohkem kui mullu
aasta jooksul kokku.

Meie kahes gümnaasiumis õpib
üle 1600 õpilase nii linnast kui kau-
gemaltki. Oleme üks väheseid lin-
nu, kes pakub võimalust katkenud
haridusteed jätkata täiskasvanute
keskkoolis. Võimalusi pakume
vaba aja veetmiseks ja sportimi-
seks.

Täienduseks koolivõimlatele
oleme endisest lasketiiru hoonest
ehitanud välja kaasaegse siseker-
gejõustiku saali. Iga aastaga muu-
tuvad harjutamistingimused pare-
maks  Spordihoones  Virtus, kus
on olemas ka 42  majutuskohta.
Kavas on taastada riigi abiga ühis-
gümnaasiumi keldrikorrusel olev
lasketiir. Ja loomulikult on vaja
parandada sportimistingimusi va-
bas õhus.

Valminud on projekt täismõõt-
metega kaasaegsele staadionile,
mida kultuuriministeerium on luba-
nud  rahastada nelja aasta jooksul
kokku 10 miljoni krooni ulatuses.
Linn toetab spordielu klubide kau-
du. Meie muusikakoolis õpib üle sa-
ja lapse, kunstikoolis üle kaheksa-
kümne, kultuurikeskuse huviringi-
des osaleb pea  kolmsada last.

Linnaruumgi on muutunud inim-
sõbralikumaks. Mõeldud on nii sõi-
dukitele kui jalakäijatele. Juurde
on ehitatud parklaid ja kõnniteid
ning  muudetud seega   liikumine
ohutumaks ja mugavamaks. Nime-
tada võiks Piiri pargi,  Turu  ja Aia
tänava jalgteid, kesklinna kõnni-
teid ja parklaid. Pole unustatud ka
neid, kel raskusi liikumisel.

 Jõulukuu võib olla läbimurdeks
ka raudtee ülekäigu ehitamisel.
Rahva tahe, mis väljendus 1400
toetusallkirja andmisel, on olnud
suureks abiks probleemi lahenda-
misel ja tundub, et jää on hakanud
liikuma. Toetust on lubanud nii riik
kui ka AS Eesti Raudtee juhatuse
esimees.  Mõne aasta pärast pea-
me ehk loomulikuks, et saame
raudteed ületada ohutult igal ajal.

Jõepool  raudteed paikneb sel
aastal renoveeritud sotsiaalmaja,
mis pakub abi raskustesse sattu-
nud inimestele, ja sotsiaalkeskus,
mis võimaldab turvalist elu elu-
kaare teise poolde jõudnutele.

Linnas jätkub uute ettevõtete
hoogne asutamine ja tänaseks on
neid juba 250, mis näitab meie
paikkonna elujõulisust.

Kaunist jõuluaega soovides
VIKTOR SVJATÕŠEV,

linnapea
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Mis on olnud meeldejäävat Jõgeva linna elus tänavu?

Herbert Sööde,
kauaaegne ajakirjanik:

Kõige meeldivam on see, et
linn on ilusamaks muutunud.
Piiri parki läbiv kõnnitee on
korda tehtud. Hea on ka see, et
Aia ja Piiri tänava ristmik sai
korda.

On tore, et linnavalitsus
seisab inimeste huvide eest.
Kui raudteetunneli ehitamiseks
koguti allkirju, andsin ka oma
allkirja. Kokku saadi neid ter-
velt 1400. Meeldis  see, et kui
maavanem avaldas arva-
must, et tööstuspargi rajamine
on tunnelist tähtsam, siis lin-
napea kaitses seepeale linna-
rahva õigusi. Poliitilistest skan-
daalidest ei ole just palju kuul-
nud: linnavalitsuse suhtumine
inimestesse on hooliv, vaikselt
ja rahulikult tehakse oma tööd.

Olen kirjutanud ajalehes mit-
meid kordi probleemist kul-
tuurikeskuse pargis, kus rah-
vas kasutab harjunult üle muru
tallatud jalgrada, kuigi on ole-
mas ka kõnnitee. Küsisin, kas
sinna mingit tõket ei saaks
panna. Varem ma mingit vas-
tust ei saanud, kuid viimati se-
letas abilinnapea Aare Olgo
probleemi olemuse kenasti ära.
Sain teada, et kuna pargi kor-
rastamiseks ja kavandamiseks
on olemas uus projekt, siis ei
ole mõtet praegu midagi kii-
resti ja ülepeakaela teha.

Urmo Kõiv, Jõgeva
Ühisgümnaasiumi õpilane:

Jõgeva Kultuurikeskuses on
tore, ringides on palju tegevust
ja toimuvad ka üritused. Väga
meeldis uimastiennetuskon-
verents, sain ise esinejana üles
astudes hindamatuid koge-
musi, aga sain sellelt konve-
rentsilt ka palju huvitavat in-
formatsiooni, mida ma enne ei
teadnud. Jõgeva Gümnaa-
siumis toimus veebruaris üritus
Oh My God, mis oli väga lahe.
Kahju, et nüüd detsembrisse
kavandatud üritus ära jäi.

Jõgeva linnapilt on aastaga
kindlasti muutunud, Aia ja Piiri
tänava ristmik sai korda. Suvel
see küll häiris, et kogu aeg ehi-
tati. Aga nüüd on juba jalg-
rattaga sõiteski vahe tunda.
Kui varem oli seal üsna auklik,
siis nüüd sujuv ja hea.

Minu arvates on KEKi linna-
osa olukord üsna endine. Isegi
ei tea, millal korrastustööd
ükskord siia jõuavad. See kant
on küll natuke unarusse jää-
nud.

Liivi Noodla,
Lasteaia Rohutirts
juhataja:

Jõulude-eelne linn on väga
kena, kodunt tööle on hea ja ilus
tulla. Ka tervikuna on linna
üldilme ilusamaks läinud. Et
minu kodutee viib läbi Piiri
pargi, rõõmustab väga korda
tehtud kõnnitee ja see, et seal
on nüüd ka valgustus.

Rõõmustab see, et lasteaias
on kõik kohad täidetud, on
tekkinud isegi väike järjekord.
Hea, et suvel sai lasteaed uued
aknad. Lapsed on väga tublid,
esinesime näiteks Betti Alveri
päevadel ja see läks väga hästi
korda. Õpetajad osalevad väga
palju koolitustel, täiendavad
ennast.

Meeldiv on see, et kuigi sün-
dimus ei ole suurenenud, on
lasteaedade populaarsus suu-
renenud. Lasteaed on lapse-
vanematele väga oluline koht.

Asta Paeveer, Jõgeva linna
aukodanik:

Meie linn on väga puhtaks ja
ilusaks läinud. Meeldib et on
rajatud haljasalad, kus suvel
õitseb palju lilli. Keskuse poe
esine plats on korda tehtud,
samuti sai tänavu remonditud
oluline teelõik Aia tänaval.

Ka tänavu jätkati traditsiooni
— toimusid Betti Alveri luu-
lepäevad ja Alo Mattiiseni
muusikapäevad.

Anne Nurmik, Jõgeva
Kunstikooli juhataja:

Jõgeva linnas  tänavu  toi-
munust on esmane, mis hea-
meelt valmistab, muutunud
linnapilt: korrastatud tänavad
ja parkimisplatsid kesklinnas,
Piiri tänava ristmiku ümber-
ehitus koos Piiri parki rajatud
valgustatud  teeradadega. Ku-
na paljud kunstikooli  õpilased
liiguvad õhtusel ajal just läbi
selle pargi, on  pimedas koju-
minek nüüd kindlasti turva-
lisem. Kunstikool rõõmustab
tänavu  väga aktiivseks muu-
tunud koostööpakkumiste  üle.
See  annab tunnistust, et meie

töid ja tegemisi on märgatud
ja hinnatakse. Jõgeva Linna-
valitsusel on välja kujunenud
lausa traditsioon kinkida meie
õpilaste  töid  nii trükiste  kui
originaalidena. Kunstikooli
õpilastele on see kindlasti
suureks tunnustuseks. Siin-
juures ei saa mainimata jätta
ka meie neljanda lennu lõpu-
aktust 1. mail, kui Eesti sai
Euroopa  Liidu liikmeks. Tore
ja teguderohke aasta oli!

Olavi Annuk,
linnavolikogu sõltumatu
liige:

Olen täna ainuke linna-
volikogu liige, kes saab ja julgeb
oma isiklikke arvamusi ja
valikuid avalikustada. Kol-
leegid saavad rääkida val-
davalt kokkulepitud ja koos-
kõlastatud teemadel.

Arvan, et meie linn on siiski
turvaline ja rahulik. Meil on
palju võimalusi  linna aren-
damiseks ja linnaelanike ol-
metingimuste parandamiseks.

Sellel ja eelmisel  aastal on
linna heaks väga palju ära
tehtud. On meeldivalt kor-
rastatud tänavaid ja parki-
misplatse, on korralikud vee- ja
kanalisatsioonitrassid. On
plaanid ja kavad paariaas-
taseks edasitegutsemiseks.
Lahendust on ootamas palju
uusi probleeme: jalakäijate
ülekäigud, bussijaam, linna-
käimla. Suurim mure on elanik-
konna tööhõive tagamine. Tööd
on raske leida nii linnas kui ka
lähiümbruses.

Täna on linnal raha, oli eel-
miselgi aastal, kuid alati pole
meie linna valitsejad seda kii-
duväärselt kulutanud. Ikka
seepärast, et pole tehtud ühist
ja ühtset otsust. Tänane lin-
napea on majanduse alal väga
tugev, mida ei saa aga öelda
linnavalitsuse liikmete kohta.
On tunda, et lahendamisele
võetavate asjade aluseks ei ole
niivõrd linna huvid kui või-
mukesksed soovid Tallinnast.
Jõgeva on meie kodukoht, selle
kestvuse eest peame me ainult
ise hoolitsema.

Sirje Narits, Jõgeva
Linnaraamatukogu
juhataja:

Meeldejäävamateks sünd-
musteks olid Jõgeva  rahva
osalemine  Riias ESTO-l, su-
vine muusikaüritus Helisev
suveöö ja jaaniõhtu Kassi-
nurme mägedes, B. Alverile

pühendatud luulepäevad Tä-
hetund ja omaloomingukon-
kurss Betti Alveri jälgedes,
samuti Jaana  ja Reine Koppeli
muusikalised luulekavad.

Toredate üritustena jäid
meelde ka   maakonna raama-
tukogutöötajatega reis Aust-
riasse, Ants Paju 60 aasta
juubel.

Raamatukogus olid külalis-
teks Heiki Vilep ja Andra Kirna,
Aili Paju ja kultuuriminister
Urmas Paet. Meid  külastasid
kolleegid Sillamäelt ja Tapalt.

Vaike Aun, rahvatantsija:

Midagi meeldejäävat oli ikka.
Esmalt meenuvad eredad
hetked Jõgeva linna päevadest.
Terve kuu oli linn üritusi täis,
nii suurtele kui ka väikestele.
Oli tunda, et linnal on sünni-
päev. Mullu hakkasin jälle
aktiivsemalt rahvatantsuga
tegelema, seda Jõgevahe Pere
naisrühmas, mida juhendavad
Airi Rütter ja Merleen Lääne-
mägi. Oleme esinenud nii Jõ-
geval, maakonnas  kui ka kau-
gemal, näiteks sellesuvistel
ESTO päevadel Riias. Alles
hiljuti saavutasime Kristjan
Toropi tantsude võistutant-
simisel peapreemia.

Eino Veskis, ajalooõpetaja,
Jõgeva linna aukodanik:

Kõige meeldejäävam oli
kultuurikeskuse rahva ESTO
päevadele pühendatud pro-
gramm. Linnaraamatukogus
toimunud üritused on toredad,
eriti sisukana jäi meelde
kohtumine Aili Pajuga. Teed on
puhtamaks muutunud, asfal-
teeriti Aia ja Piiri tänava rist-
mik.

Vanemate inimeste jaoks on
oluline, et linnas kirik tegutseb.

Kalle Piiskoppel, OÜ
Jõgeva Sotsiaalkeskus
“Elukaar” juhataja:

Minu meelest oli see vahva
ja tegus, produktiivne aasta. Ei
saa öelda, et oli ainult mööda
siidi jooksmine. Võtame või ras-
kusi, kasvõi Jõgeva teede ja tä-

navate ehitamine ja remon-
timine, aga tähed hakkavadki
läbi raskuste paistma.  Per as-
pera ad astra – läbi raskuste
tähtede poole. Mul on suur
rõõm olla ja teha ka tänavu tööd
selles mõnusas õhkkonnas, kus
üksteise mõistmise ja sõbralik-
kus. Hea meel on sellest, et osa-
ühing “Elukaar” võtab jälle
jumet: väljusime operaatorfir-
ma staatusest ja kui  kolksus
Jõgeva linnavolikogu esimehe
haamer, mis kinnitas osakute
tõstmist kinnisvara võrra, seda
koos hoone ja sinna kuuluva
maaga, saime tuge edasiseks
arenguks ja eluks. Kinnisvara
on ju “Elukaaregi” stabiilsuse
tagatiseks. Tänavu tulid meile
tublid inimesed, kes ehitasid
siia soolakambri, mis on naha-
haiguste ja hingamisteede
krooniliste haiguste raviks väga
hea. Julgen öelda sedagi, et
Jõgeva Haigla  on oma languse
lõpetanud ja saabunud para-
nemise koidupuna. Aastalõpp
esitab minulegi väljakutse–
vaen ja õpin ameti  vahetamist,
ja seda täiesti tõsiselt.

Heino Puide, Jõgeva
Linnavara  juhataja:

Kõige aluseks on linna aren-
gukava, mille on kinnitanud
volikogu. Seda vastavalt võima-
lustele ja aasta eelarvele. Olen
järginud eraldatud vahendite
ratsionaalset ja efektiivset ka-
sutamist, et oma tööde korral-
damisel saavutada olemasole-
vate rahaliste vahenditega
kõige ratsionaalsema ja võima-
likult efektiivsema ja sääatliku-
ma tulemuse. Paraku aga na-
pib vahendeid. Oleme saanud
teha mõne tänava tolmuva-
baks, osa Ristiku tänavst sai
uue kõnni- ja sõidutee, uue vee-
ja kanalisatsioonitrassi, Turu
tänav sai kõnnitee ja osake Piiri
pargist, nii et ei pea enam poris
müttama. Haljastus jääb siiski
uude kevadesse. Hea on näha,
et linn areneb ja on koostöö nii
linnavalitsuse, volikogu, asu-
tuste ja linnaelanikega. Tean,
et linna arenguraha napib, kuid
olen seda meelt, et kõike ei saa
korraga ja tuleks mõni kavan-
datu, näiteks kesklinna park,
projekti kohaselt välja ehitada.
Siis me näeksime ja tajuksime
tervikut, mitte üksnes midagi
siin-seal tehtut.

Elmo Laurimäe, taksojuht:

Aia tänav, mis on olnud juba
aastaid linna üks hullemaid, on
natuke korda saanud. Ristiku,

Staadioni ja Kalda tänav sa-
muti. Kaubahalli ees laiendati
parkimisplatsi, küllap saab ka
pargi haljastus korda. Jõgeva
on haljastuse poolest palju ilu-
samaks saanud, nüüd säravad
jõulukaunistused teevad ka
talvise linna kaunimaks. Teha
on veel küllalt, aga elu hakkab
paremuse poole minema.
Raudteejaam sai uue perrooni,
enne pidid reisijad ronima
rongile nagu oravad. Kui ka
jalakäijate ülekäigu probleem
lahendatakse, siis on asi tükk
maaad parem. Raudtee-äärse
tänava ajavad palgiveoautod
aga sodi ja tolmu täis, tihti
tuleb istuda taksopeatuses
nagu siil udus.

Kajar Lember, Jõgevamaa
Arendus- ja
Ettevõtluskeskuse
ettevõtluskonsultant:

Jõgeva linn kindlasti võitis
sellest, et tänavu toimus Kesk-
Eesti mess kesklinnas. Viima-
sel ajal on hoogsamaks muu-
tunud teede ja tänavate re-
mont, mis on linna üldilmet pa-
randanud.

On hea, et Jõgevamaal tekib
uusi ettevõtjaid, kes ka stardiabi
taotlevad. Jõgeva linnas on tä-
navu stardiabi saanud kolm et-
tevõtjat.

Helju Valdmaa,
endine õpetaja:

Kõige olulisem oli tänavate
remont. Seda on tänavu palju
ja korralikult tehtud. Tore on, et
alustati ka Piiri pargi korras-
tamist. See teeb linna ilme kau-
nimaks. Jalakäijate jaoks on
väga meeldiv, kui saaks veel
kogu Aia tänava korda. Politsei
töö on paranenud, patrulle on
õhtuti tihedalt näha. Väga
meeldis politseitöötaja Olev
Auksmaa kiire ja operatiivne
töö varguse avastamisel.

Meeldiv oleks, kui vanemad
suudaksid oma lastele selgeks
teha, et nad ei käiks trepikoda-
des suitsetamas ja seal tossu-
pomme laskmas.

Näitusi on Jõgeva linnas mit-
meid olnud, minu meelest on
need kõik väga toredad olnud,
samuti on need üsna tihti vahe-
tunud. Teater käib kultuurikes-
kuses ka, aga tavaliselt on nii,
et kui on hea tükk, ei saa piletit,
ning kui pileteid on saada, siis
on tegemist kehvapoolse eten-
dusega. Mõnikord jääb mulje,
et tullakse välja etendusega,
mis oma piirkonnas ka ei lähe.
Bussijaam oleks Jõgeval sa-
muti väga vajalik, see on visiit-
kaart läbisõitjatele.
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Jõgeva Linnaraamatukogu soovib
oma külastajatele

kauneid pühi!

Mida päkapikulisem
on su kodukarjamaa,
seda enam sina ise
hoidma pead ja varjama
seda imepärast vara,
seda isevärki hüüd!
Päkapikud on küll arad,
kuid neil on üks rõõmus püüd
sisse piiluda su silmist,
mõista sinu mõttekäike,
näha neist kui kinofilmist,
kas su hing on suur või väike -
hoolid sa ka õest või vennast,
või pead silmas ainult ennast.
Kelle juures on nad kena
teiste-hoole ära näinud,
selle juurest pole enam
iialgi nad ära läinud.

                                                                Ellen Niit

JÕGEVA LINNA KULTUURI-, SPORDI- JA
MEELELAHUTUSKALENDER

DETSEMBRIS

Laupäev, 18. detsember

Saalijalgpalliturniir Jõgeva Spordikeskuses “Virtus”
/Igor Orlov, 504 4848/

14.00 Muinasjutuhommik “KÜLAS MUINASJUTUL”
lastele Jõgeva Linnaraamatukogus
/Jaana Koppel, 772 1572/

15.00 Jõgeva Linna Pensionäride Ühenduse jõulupidu Jõgeva
Kultuurikeskuses   /Heino Ilves, 515 4877/

Pühapäev, 19. detsember

11.00 4. advendi JUMALATEENISTUS EELK Jõgeva
koguduse kiriklas. Laulavad Jõgeva Muusikakooli
lauluringi mudilased.    /Angela Rehi, 520 8322/

15.00 Jõgevamaa Poistekoori ja Jõgevamaa Noorte Meeste
koori JÕULUKONTSERT Jõgeva Kultuurikeskuses,
kaastegevad Tartu Õpetejate Seminari koor ja Jõgeva
Kammerkoor.  /Airi Rütter, 772 1987/

Gümnaasiumite saalijalgpalliturniir  Jõgeva
Spordikeskuses “Virtus”   /Igor Orlov, 504 4848/

* * *

Esmaspäev, 20. detsember

9.30 Jõgeva Lasteaia “Karikakar” 2. rühma etendus “Väike
jõululugu” omas majas. /Mare Suviste, 772 2957/

9.30 Jõgeva Lasteaia “Rohutirts” 5. a rühma jõulupidu, 15.30
3. rühma jõulupidu ja

17.00 4. rühma jõulupidu  /Elle Kase, 772 2931/
15.30 Jõgeva Muusikakooli õpilaste jõulupidu

/Kersti Varrak,772 1338/
18.00 Jõgeva Ühisgümnaasiumi JÕULUKONTSERT Jõgeva

Kultuurikeskuses  /Silja Piir, 529 8084 /

20.-22.detsember
Jõgeva Kunstikooli jõulunädal
/Anne Nurmik, 772 1778/

Teisipäev, 21. detsember

9.30 Jõgeva Lasteaia “Rohutirts” 1. rühma jõulupidu,
16.00 5. rühma jõulupidu ja
17.30 6. rühma jõulupidu /Elle Kase, 772 2931/

Kolmapäev, 22.  detsember

9.30 Jõgeva Lasteaia “Rohutirts” 2. rühma jõulupidu,
15.30 3.a rühma jõulupidu ja
17.00 2.a rühma jõulupidu   /Elle Kase, 772 2931/
11.00 Jõgeva Täiskasvanute Keskkooli jõulupidu

/Reet Kikkas, 772 1550/
16.00 Jõgeva Lasteaia “Karikakar” 2. rühma jõulupidu ja
17.30 4. rühma jõulupidu /Mare Suviste, 772 2957/

Neljapäev, 23.  detsember

9.30 Jõgeva Lasteaia “Rohutirts” 4.a rühma jõulupidu ja
15.30 6.a rühma jõulupidu /Elle Kase ,772 2931/
15.00 Jõgeva Lasteaia “Karikakar” 1. rühma jõulupidu,
16.00 3. rühma jõulupidu ja
17.30 5. rühma  jõulupidu  /Mare Suviste, 772 2957/

Reede, 24. detsember

17.00 Jõululaupäeva JUMALATEENISTUS EELK Jõgeva
koguduse kiriklas. Laulab vaimuliku muusika koor
/Angela Rehi, 520 8322/

Laupäev, 25. detsember

11.00 1. jõulupüha JUMALATEENISTUS armulauaga EELK
Jõgeva koguduse kiriklas. Laulab koguduse naiskoor
/Angela Rehi, 520 8322/

Pühapäev, 26. detsember

11.00 2. jõulupüha JUMALATEENISTUS EELK Jõgeva
koguduse kiriklas. Laulavad Reine ja Angela.
Vitraažakna pühitsemine. /Angela Rehi, 520 8322/

 * * *
Kolmapäev, 29.  detsember

18.00 Tallinna Poistekoori JÕULUKONTSERT  Jõgeva
Kultuurikeskuses   /Hillar Laane, 772 1987/

Reede, 31. detsember

18.00 Vana-aasta JUMALATEENISTUS EELK Jõgeva
koguduse kiriklas. Musitseerib Anu Piiskoppel
/Angela Rehi, 520 8322/

23.00 Oreli muusika EELK Jõgeva koguduse kiriklas.
/Angela Rehi, 520 8322/

00.00 Ilutulestik Jõgeva kesklinnas /Taivo Paeveer, 776 0083/

Head Jõgeva
inimesed!

Lähenemas on jõulud ning
varsti võtame vastu  uue
aasta. Aastavahetuse eel on
meil kõigil omad soovid ja
mõtted.

Oma ametis viibimise
jooksul on mul õnnestunud
külastada Jõgeva linna mit-
mel korral ning mind on ala-
ti huvitanud jõgevalaste
mured ja rõõmud seoses
raudteega. Jõgeva linn tek-
kis paljuski tänu raudteele.
Seetõttu on ka Jõgeva Eesti
Raudtee jaoks oluline koht,
kus koostöös linnavalitsu-
sega loodame teha nii mõn-
dagi, et jõgevalaste elu raud-
tee naabruses paremaks
teha.

Hiljutisel kohtumisel Jõ-
geva linnavalitsusega sai
arutatud raudteega seotud
küsimusi ning ühiselt jõud-
sime arusaamisele, et vaid
kõigi osapooltega koostööd
tehes saame saavutada tu-
lemusi, mis tooksid kasu ja
rõõmu kohalikule elanik-
konnale.

Hõlbustamaks inimeste
pääsemist reisirongidele
väldime kaubarongide saat-
mist Jõgeva jaama samal
ajal, kui seal peatuvad rei-
sirongid. Samuti oleme tä-
navu investeerinud 1,35 mil-
jonit krooni jaamateede re-
mondiks ja 1 miljon krooni
uue reisijateplatvormi raja-
miseks.

Nagu kõiki jõgevlasi, hu-
vitab ka Eesti Raudteed,
kuidas muuta veelgi turva-
lisemaks üle raudtee pääse-
mine. Jõgeva linnavalitsu-
ses toimunud kohtumisel
arutati tunneli rajamist
praeguse ülekäigu asemele
ning Eesti Raudtee toetab
oma osaga tunneli projek-
teerimist. Kuid paljalt tun-
neli rajamisest ei ole alati
abi. Loodame, et jõgevlased
võtavad uue lahenduse
vastu ning kasutavad edas-
pidi tunnelit aktiivselt, et
paremini tagada ohutust nii
endale kui rongiliiklusele.

Teine suurem küsimus,
mille lahendamises Eesti
Raudtee aktiivselt osaleb,
puudutab Estakaadi tänava
seisukorda. Oleme juba
muutnud tööprotsesse selli-
selt, et metsamaterjale
enam bussijaama läheduses
ei ladustataks ning samuti
võtab Eesti Raudtee koos-
töös teiste siinsete ettevõt-
jatega osa Estakaadi tänava
remondist.

Lähitulevikus allkirjasta-
me Jõgeva linnavalitsusega
ka koostöölepingu, mille alu-
sel saame kõigi nende ja pal-
jude teiste küsimustega
veelgi paremini tegeleda.

Jõulurahu ning ohutut
uut aastat soovides

CHRISTOPHER
AADNESEN,

Eesti Raudtee juhatuse
esimees-tegevdirektor

Kalmer Lain, Gamer
Kaubanduse OÜ tegevjuht,
Jõgevamaa Arendus- ja
Ettevõtluskeskuse nõukogu
liige:

Ettevõtluse seisukohalt oli
väga oluline Kesk-Eesti mess,
mis tänavu toimus juba ühe-
teistkümnendat korda. See, et
tänavu toimus mess kesklin-
nas, tõi ürituse rahvale lähe-
male, samuti sujus kõik väga
hästi ning ka ilm oli messi ajal
ilus. Tõenäoliselt toimub see
üritus ka järgmisel aastal kesk-
linnas.

Linnapilt tervikuna on ilusa-
maks muutunud, korda on teh-
tud aedu, värvitud maju. Hea
on see, et linnavalitsus tun-
nustab nii eraisikuid kui et-
tevõtjaid,  korraldades  heakor-
rakonkursse.

Kultuurielu on samuti aktiiv-
ne, seda nii Jõgeva linna kui
valla ettevõtlikele inimestele,
aktiivne on Jõgeva Kultuuri-
keskus. Kultuurikeskus sisus-
tas meeldejääva kultuuriprog-
rammi ka Kesk-Eesti messil.
Sel aastal loodi ettevõtjate poolt
juurde uusi töökohti, samuti
investeeriti hoonetesse ja välis-
keskkonda.

Annika Kattel, Jõgeva
Gümnaasiumi õpilane:

Jõgeva linna lapsed ja noo-
red osalesid Tallinnas laulu- ja
tantsupeol. See oli väga tore
üritus, mis oma rahvarohkuse
ja võimsusega jääb  meelde vist
kogu eluks. Et õpin Jõgeval
esimest aastat, jäi väga meelde
tänavune esimene koolipäev.

Osalesin esinejana Betti Al-
veri luulepäevadel. Oli uus ja
tore kogemus esineda suure
publiku ees. Meeldisid ka teiste
antud etendused.

Küsitlesid
EVA KLAAS

ARDI KIVIMETS
Pildistasid

ANATOLI MAKAREVITŠ
ARDI KIVIMETS

Maido Mägi, linnavalitsuse
liige, Market Transport OÜ
juhataja:

Kõige rohkem valmistab
rõõmu see, mis on linnas ära
tehtud ja linnapildis muutunud.
Jõgeva linna tänavad on saa-
nud uue katte ja uue lahen-
duse, pean eelkõige silmas Aia
tänavat ja Aia ja Piiri tänava
ristmikku, see on Jõgeva linnale
väga suur asi. Veetrasside va-
hetust  alustati suurel tänaval.
Keskuse park ja Piiri park on
saanud uue ilme, töö on küll
veel pooleli, kuid vähemalt on
sellega alustatud.

JÕGEVA LINNAVOLIKOGU võttis
vastu 28.10.2004

määruse nr 15  “Maamaksust vabastamine”.
Pensionäride, represseeritute ja puuetega inimeste

avaldusi võetakse vastu
kuni 10. jaanuarini 2005.


